
Protokół  Nr III/14
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 18 grudnia 2014r.

Posiedzeniu III Sesji przewodniczył Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr III/18-22/14.

1.Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady powitał wszystkich radnych i gości.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  sali  jest  15  radnych,  co  stanowi  kworum
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek. 

Do pełnienia obowiązku sekretarza obrad zaproponował:
- p.Janusza Zgoł

Celem sprawniejszego  przeprowadzenia  obrad  powołał  również  Komisję  Uchwał  i  Wniosków,
w skład której weszli radni:

- p.Eugeniusz Buchalik
- p.Józef Bańczyk

Przewodniczącym Komisji został Radny Eugeniusz Buchalik.

Powyższe  kandydatury  poddano  pod  głosowanie  i  przyjęto  przy  14  gł.  „za” 
i 1 gł. „wstrzymującym się”. 

Burmistrz Miasta przedstawił Panią Sylwię Krawczyk, która od 1 stycznia 2015r. będzie pełniła 
funkcję Zastępcy Burmistrza. 

Przewodniczący oraz Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej  złożyli Pani Sylwii Krawczyk 
gratulacje i życzenia pomyślności w nowej pracy. 

Pani  Sylwia  Krawczyk  podziękowała  za  życzenia  i  powiedziała,  że  będzie  z  zaangażowaniem 
pracować  dla  Orzesza.  Zwróciła  uwagę,  że  swoją  pracę  chce  wykonywać  jak  najlepiej 
merytorycznie. Złożyła wszystkim zebranym życzenia świąteczne. 

2.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Do przedstawionego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono żadnych wniosków 
dotyczących jego zmiany lub uzupełnienia.

3.Przegłosowanie zgłoszonych i  nieuwzględnionych poprawek do protokołu  z  I  Sesji  Rady 
Miejskiej
Przewodniczący poinformował, że przed Sesją nie została zgłoszona żadna uwaga do protokołu.
Dodał, że protokoły mogą być wysyłane radnym przed sesją drogą elektroniczną. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawie:

- zmian w budżecie miasta Orzesze na 2014 rok
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Skarbnik Miasta omówiła zaproponowane przez Burmistrza Miasta zmiany w budżecie na 2014r. 
wraz z wprowadzoną autopoprawką. Informacja w tej sprawie jest Załącznikiem Nr 1 do protokołu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Orzesze na 2014 rok została przyjęta jednogłośnie 
przy 15 gł. „za”. 

-  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  samorządowego  zakładu  budżetowego  – 
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2015 rok
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Pani Iwona Burszka wyjaśniła, że uchwała odnośnie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej jest uchwalana corocznie przed zakończeniem 
roku,  aby  zakład  mógł  funkcjonować  od  1  stycznia  nowego  roku.  Dodała,  że  stawki  zostały 
obliczone  w oparciu  o  przedłożony radnym projekt  budżetu.  Powiedziała,  że  wzrastają  koszty 
utrzymania targowiska m.in. przez wydatki związane z obsługą personalną szalet miejskich. 

Uchwała  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  samorządowego  zakładu 
budżetowego  –  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  na  2015  rok  została  przyjęta 
jednogłośnie przy 15 gł. „za”. 

- nabycia nieruchomości gruntowej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Pan  Maciej  Bany  wyjaśnił,  że  po  nałożeniu  map  cyfrowych  okazało  się,  że  korty  tenisowe 
znajdujące się w Jaśkowicach w części zlokalizowane są na terenie prywatnym. Powiedział,  że 
właścicielka terenu zwróciła się do miasta o uregulowanie własności terenu. Stwierdził, że sprawa 
była już przedmiotem obrad Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Budownictwa,  Budżetu i  Mienia 
Gminy  poprzedniej  kadencji  Rady  Miejskiej,  która  wnioskowała  o  spotkanie  z  właścicielką. 
Dopowiedział, że zaproponowano podział działki i wydzielenie 219m2 na rzecz gminy. Dodał, że po 
podjęciu uchwały zostanie wykonany operat szacunkowy i spisanie aktu notarialnego. 

Uchwała  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowej  została  przyjęta  jednogłośnie  przy 
15 gł. „za”. 

- zaopiniowania  projektu  uchwały  Sejmiku  Województwa  Śląskiego  w  sprawie  przyjęcia 
zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Orzesze Śródmieście 
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Przewodniczący wyjaśnił, że w momencie wejścia Polski do Unii Europejskiej zobowiązano się do 
wyznaczenia  aglomeracji  na  obszarach  miast  i  przystosowania  ich  do  obowiązujących  doktryn 
unijnych. 
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Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta wyjaśnił, że obszar aglomeracji gmina wyznacza sama i  z 
uwagi na niekorzystne ukształtowanie terenu oraz rozproszoną zabudowę a także znaczną odległość 
do najbliższego miejsca wpięcia się do istniejącego kolektora ścieków - co znacznie wydłuża sieć 
kanalizacyjną - niemożliwe jest osiągnięcie wskaźnika 120 mieszkańców na km sieci. Pan Marek 
Bem dodał, że z tych powodów, aglomerację Orzesze Śródmieście trzeba było okroić o Jaśkowice. 

Przewodniczący  zauważył,  że  sprawa  kanalizacji  na  terenie  Orzesze  zostanie  omówiona  jako 
osobny temat na sesji rady miejskiej. 

Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 
przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Orzesze Śródmieście została przyjęta przy 
13 gł. „za” i 2 gł. „wstrzymujących się”. 

-  zaopiniowania  projektu  uchwały  Sejmiku  Województwa  Śląskiego  w  sprawie  przyjęcia 
zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Gardawice
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Przewodniczący  poinformował,  że  projekt  Aglomeracji  Gardawice  przewiduje  jej  okrojenie  o 
Mościska, Wroni Kąt oraz część Gardawic. 

Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 
przyjęcia  zweryfikowanej  propozycji  planu  Aglomeracji  Gardawice  została  przyjęta  przy 
13 gł. „za” i 2 gł. „wstrzymujących się”. 

5. Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje
Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym bo Biura Rady nie wpłynęła żadna 
interpelacja. 

6. Zapytania i wolne wnioski

1/ Burmistrz poinformował, że 8 grudnia br. odbyło się otwarcie ofert na zadanie „Budowa boiska 
wielofunkcyjnego  wraz  z  bieżnią.  Dodał,  że  przetarg  ze  względu  na  błąd  ludzki  trzeba  było 
unieważnić i ogłosić kolejny. Dopowiedział, że zakres zadania został uzupełniony o piłkochwyty i 
rozstrzygnięcie przetargu nastąpi do końca grudnia. Stwierdził, że ta sytuacja nie zagrozi terminowi 
złożenia wniosku o dofinansowanie zadania. 

Pan Marek Bem wyjaśnił, że zmieniły się procedury składania wniosków o dofinansowanie i nie 
musi być wyłoniony wykonawca, aby startować w konkursie o dofinansowanie. 

2/ Przewodniczący przedstawił oraz poprosił o zabranie głosu wicestarostę Powiatu Mikołowskiego 
Pana Marka Szafrańca oraz Pana Józefa Mrowiec, który w Radzie Powiatu reprezentuje Orzesze. 

Obaj Panowie zadeklarowali starania na rzecz Orzesza oraz chęć współpracy z włodarzami miasta. 

3/ Przewodniczący poinformował, że:

– na Komisję Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa skieruje pisma, które wpłynęły do 
Biura  Rady  Miejskiej  w  sprawie  działki  przy  ul.Konarskiego  oraz  poparcia  starań 
Światowego  Kongresu  Kresowian  o  nazwanie  Międzynarodowego  Portu  Lotniczego 
Katowice w Pyrzowicach imieniem Wojciecha Kilara,
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– do Biura Rady Miejskiej wpłynęło opracowanie „Stan środowiska w województwie śląskim 
w  2013  roku,  z  którym  można  zapoznać  się  również  na  stronie  internetowej 
www.katowice.pios.gov.pl, 

– do  30  grudnia  br.  zgodnie  z  ustawą  o  samorządzie  gminnym  radni  muszą  złożyć 
oświadczenie majątkowe,

– do Biura  Rady Miejskiej  radni  mogą  dostarczyć  zdjęcia,  które  zostaną  umieszczone  na 
stronie internetowej miasta,

– kolejna sesja rady miejskiej odbędzie się najprawdopodobniej 22 stycznia 2015r. 

– dyżury pozostają bez zmian w poniedziałki od 15.30 do 17.00.  

Przewodniczący  złożył  wszystkim  radnym  i  gościom  życzenia  spokojnych  i  radosnych  Świąt 
Bożego Narodzenia. 

7.Zamknięcie Sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął
III Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 

Sesja trwała od godz.15,30 do godz.16,15.

Przewodniczący
          Protokołowała  Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek           mgr inż. Jan Mach
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Radni obecni na Sesji:

1. Bańczyk Józef
2. Bortlik Grażyna
3. Buchalik Eugeniusz
4. Gazda Rajmund
5. Kiecka Damian
6. Mach Jan
7. Marek Bartłomiej                                                                                   
8. Matuszczyk Grażyna
9. Mrowiec Damian
10. Potysz Teresa
11. Spendel Jan
12. Szala Eugeniusz
13. Szola Piotr  
14. Tabacki Aleksander  
15. Zgoł Janusz

W Sesji wzięli również udział:

- p.Mirosław Blaski
- p.Sylwia Krawczyk
- p.Iwona Burszka
- p.Jolanta Szubert        
- p.Maciej Bany
- p.Marek Bem                    
- p.Marzena Nowak                                    
- p.Wiesław Klar
- radcy prawni
- przedstawiciele prasy

Orzesze, dnia 29.12.2014r.
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